
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 11 juni 2024 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Karin Pettersson, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-
Olof Hasselborn, Lasse Olsson, Ida Junker, Tomas Carlsson. Adjungerad: Paul Sundlin. 
 

1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 
 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
Micke Modin har gjort ansökan för linbastun (Petsarves), oklart om vi fått bidrag. 
Änget: Länsstyrelsen har varit där och mätt upp området. Fagningen genomförd 
med 25 personer. Vi får 14.000 kr vardera för fagning och slåtter samt 4.000 för 
vinterskötsel från Länsstyrelsen.   
 

Sojdet 
Sojdet tändes 27/5 enligt planen. Allt löpte på bra. 77 spann tjära. Cirka 75 i 
publiken, dragspel och gitarr. Vi reserverar ca 50 liter till Sockenföreningens egna 
behov. DBW bidrar med 9.000 kr till sojdet. En skylt har kommit upp: ”Ardre Sojde”. 

 
Bygdegårdskommitten  

Det gamla porslinet från Bygdegården gick åt på loppis i Garde (fast det finns mer). 
Vi har antagit en offert från Golvcentralen, Slite, för renovering av duschrummet. 
 

Evenemangskommitten 
Vi gick igenom praktiskt inför midsommarfirandet.  
Smaklösa: Planeringsmöte 4/7 kl 19.00 i Bygdegården. 
Vi bestämde evenemang till höstkalendariet. 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 

- 
 

3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
    Janne redogjorde för ekonomin. För närvarande har vi 165 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

Hedersmedlemmen Arne Nilsson avled 29 april.  
Begravningsblomma från sojdevännerna. 
 

5) Inkomna skrivelser 
- 

6) Övriga frågor 
Vi diskuterade nya hemsidan.  
Nyckelpigor till kyrkan är bokade för hela sommaren. 
 

7) Nästa möte 
- 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                        Vid protokollet: Ida Junker   


